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Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de drie gestelde vragen conform artikel 45 reglement van orde door de fractie 

van GroenLinks over biologische bestrijding eikenprocessierups (EPR). 
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Inleiding 

De fractie van GroenLinks heeft drie vragen gesteld conform artikel 45 reglement van orde over 

biologische bestrijding eikenprocessierups (EPR). Hierbij beantwoorden wij deze vragen. 

Kernboodschap 

1. Is het college op de hoogte van dit EPR alarm en de oproep van het kenniscentrum om te gaan 

samenwerken? Indien ja, welke mening heeft het college over dit alarm? Zijn er al acties 

ondernomen, zo ja welke? 

 

Ja, het college is bekend met het EPR-alarm en de oproep van het kenniscentrum. Wij staan positief 

ten opzichte van dit alarm en herkennen de mogelijke toename van de eikenprocessierups. De 

landelijke media heeft het EPR-alarm grootschalig opgepakt. Gebruikers van de buitenruimte zijn extra 

geïnformeerd over de risico's van de eikenprocessierups. In Zwolle worden al jaren 

interventiemaatregelen genomen om overlast te bestrijden en over gecommuniceerd. De interventies 

zijn onder andere het wegzuigen van nesten op de geprioriteerde locaties en ophangen van 

vogelkasten als natuurlijke bestrijding. 

 

2. Is het college voornemens de gemeente Zwolle te laten participeren met het kenniscentrum, nu het 

toch nog bezig is met de ontwikkeling van het beleid voor de langere termijn?  

 

Dit nemen wij in overweging. 

 

3. Is het college voornemens om op de korte termijn/dit seizoen, nog aanvullende maatregelen te 

nemen om de EPR biologisch te bestrijden op druk bezochte locatie en daarmee de gezondheid 

risico's voor de mensen te verkleinen? Indien ja, wanneer kunnen we hierin een interventieplan 

verwachten? 

 

Als het om bestrijding van EPR gaat, zijn we nog bezig om ons te oriënteren op de meest effectieve 

methode. De bestrijding is momenteel voornamelijk gericht op correctief onderhoud. Dit houdt in, het 

wegzuigen van EPR nesten die aan de hand van meldingen binnenkomen of vooraf aan geplande 

onderhoudswerkzaamheden (snoei van en bijmaaien rondom eiken).  

We zijn al een aantal jaar bezig om op belangrijke fietsroutes preventief te beheersen met biologische 

bestrijdingsmiddelen. De resultaten daarvan zijn wisselend en vallen over het algemeen tegen. Dat 

houdt in dat er achteraf toch nog gezogen moet worden. Daarom zijn we dit jaar op de 

Zwartewaterallee een proef gestart met bestrijding door natuurlijke predatie te stimuleren. Hier zijn 40 

meeskasten opgehangen. Mezen voegen graag de rups toe aan hun voedselvoorziening. Daarnaast 

worden de bloembermen gefaseerd gemaaid. Hiermee hopen we een groter aandeel insecten aan te 

trekken die de rups bestrijden, zoals de sluipwesp en de gaasvlieg. Dit jaar zullen in dit proefgebied 

ook bloembollen worden gepland om al vroeg in het jaar nectar en pollen te bieden voor deze insecten. 

Komend jaar gaan we de proef nauwgezet gaan volgen. Ten aanzien van de EPR hebben we nog 

geen meerjarig bestrijdingsplan. Aan de hand van de resultaten van de proef willen we deze gaan 

opstellen. 
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Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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